



Licence

ترخيص

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

TradeX LLC

QFC Number 01647

to carry on the following activities:

A Special Purpose Company is a company incorporated under the Companies Regulations and registered by the CRO as a Special Purpose Company. A Special Purpose Company may only be established for the Purpose of a Transaction. Subject to the terms of its Licence, a Special Purpose Company may only carry on one or more of the following activities ("Special Purpose Company Activities"):

1. the acquisition (by way of leasing, title transfer, risk transfer or otherwise), the holding and the disposal of any asset (tangible or intangible,

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخّص هيئة مركز قطر للمال

تريديكس ذ.م.م

رقم الترخيص ١٦٤٧ .

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

يُقصد بالشركة ذات الأغراض الخاصة الشركة التي تأسست بموجب أنظمة الشركات وسُجلت في مكتب تسجيل الشركات كشركة ذات أغراض خاصة. يجوز تأسيس الشركة ذات الأغراض الخاصة فقط لغرض تنفيذ عملية معينة. وفقاً للقيود الموضحة في شهادة الترخيص، يُسمح للشركة ذات الأغراض الخاصة حصراً بمزاولة نشاط واحد أو أكثر من الأنشطة التالية ("أنشطة الشركات ذات الأغراض الخاصة"):

١. الاستحواذ على الأصول (سواء من خلال التأجير، أو نقل الملكية، أو نقل المخاطر أو خلافه)، وحيازتها والتخلص منها (سواء

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية

Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre



- including but not limited to receivables, shares, real or personal rights, interests, options or privileges of any kind whatsoever in, over or in respect of any such asset);
2. to arrange to improve, manage, construct, repair, develop, exchange, let or otherwise, mortgage, charge, sell, dispose of, turn to account, grant licences, options, rights and privileges in respect of, or otherwise deal with all or any part of the property and rights of the Special Purpose Company; and
 3. to enter into an arrangement to secure or become responsible for the performance of any obligations or the discharge of any liabilities of or by any Person in any manner on any terms and for any purposes whatsoever.

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- None.

- الملموسة أو غير الملموسة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، المستحقات، أو الأسهم، أو الحقوق العقارية أو الشخصية، أو الفوائد، أو حقوق الخيار أو الامتيازات وأي كان نوع هذه الأصول أو ما يتعلق بها)،
٢. الترتيب لتحسين العقار، أو إدارته، أو إنشائه، أو إصلاحه، أو تطويره، أو استبداله، أو تأجيله أو غير ذلك، أو رهن العقار، أو أى رهن آخر أو البيع، أو نقله أو تحويله لحساب الغير، أو منح التراخيص، أو حقوق الخيار، أو الحقوق والامتيازات، أو التعامل بأي طريقة أخرى والتصرف في جميع أو أي جزء من ممتلكات وحقوق الشركة ذات الأغراض الخاصة، و
 ٣. الدخول في أي نوع من الترتيبات لضمان أو تحمل مسؤولية تنفيذ أو أداء أي التزامات أو إبراء الذمة من أي التزامات من قبل أي شخص وبأي طريقة وبأي شروط ولأي غرض مهما كان نوعه.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- لا توجد.

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document



Licence

ترخيص

Issued at the Qatar Financial Centre,
Doha, on:

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة،
بتاريخ:

24 August 2022

٢٤ اغسطس ٢٠٢٢

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيص

31 January 2023

٣١ يناير ٢٠٢٣

This licence supersedes and
replaces any previous licence
issued to **TradeX LLC** (if any).

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي
ترخيص سابق صادر لـ **تريديكس**
ذ.م.م (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre